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Trumpův kandidát na viceprezidenta JD Vance odhaluje
osobní zkušenosti s takzvaným Covid očkováním
(video)
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takzvanym-covid-ockovanim-video

Jen velmi zřídka se stává, že by politici nebo celebrity otevřeně
přiznali, že jim takzvané „Covid vakcíny“ způsobily zdravotní
problémy. Pomineme-li fakt, že mnozí z nich byli informováni, takže
si tyto látky neaplikovali, pak ti, kteří tak učinili, si často odmítají
přiznat, že případné zdravotní problémy s těmito přípravky jakkoli
souvisí…

Nyní poprvé přišel se svými zkušenostmi JD Vance: V rozhovoru s
Joe Roganem uvedl, že se po takzvaném očkování proti COVIDu
cítil hůř než kdykoli předtím za posledních 15 let.

Vance řekl, že jeho srdce bilo jako o závod a byl nucen zůstat dva
dny v posteli. Ve srovnání s tím byl COVID, který měl celkem pětkrát,
přinejhorším jako infekce dutin, ale vedlejší účinky vakcíny způsobily,
že je nemocnější než kdykoli předtím.

Rogan dodal, že zná několik známých osobností, které také
přiznávají možné poškození vakcínou, ale bojí se to veřejně přiznat,
protože nechtějí být považovány za „antivaxxery.“

„Přesně tak,“ souhlasil s ním Vance a dodal, že se setkal s mnoha
lidmi, kteří jsou na očích veřejnosti a zažili těžké reakce na vakcínu,
ale nechtějí, aby se to vědělo. Obávají se, že budou označeni za
odpůrce očkování.

Jedním z postižených je podle Vance kolega ze Senátu, který si
stěžuje na přetrvávající příznaky, jako jsou problémy s rovnováhou,
závratě a strach z výšek, ale bojí se to zveřejnit.
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„Mluvil jsem s některými lidmi, kteří se domnívají, že jim vakcína
ublížila,“ uzavřel Vance. „Někteří s tím jdou na veřejnost, jiní ne.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 17 Průměrně: 5]


